

# Business Fortune Guide 2020

年十二生肖总运势



# Contents

# 内容

Predictions for the 12 Chinese Animal Zodiacs • 十二生肖运程	03
Zodiac Rat • 鼠	04 & 05
Zodiac Ox • 牛	06 & 07
Zodiac Tiger • 虎	08 & 09
Zodiac Rabbit • 兔	10 & 11
Zodiac Dragon • 龙	12 & 13
Zodiac Snake • 蛇	14 & 15
Zodiac Horse • 马	16 & 17
Zodiac Goat • 羊	18 & 19
Zodiac Monkey • 猴	20 & 21
Zodiac Rooster • 鸡	22 & 23
Zodiac Dog • 狗	24 & 35
Zodiac Pig • 猪	26 & 27
Auspicious date to commence work in the Rat Year • 鼠年开市吉日	28
Li Chun • 立春存钱时间表	29
Casa promotion and About DBS BusinessClass	30





YEAR OF THE RAT 2020  
12 CHINESE ANIMAL ZODIACS

# Prediction

十二  
生肖  
运程

# 白鼠 Rat

1936, 1948, 1960, 1972,  
1984, 1996, 2008, 2020

Lucky Colour: ● Green

## Luck ★★☆☆☆☆

The arrival of the New Year will not bring good luck for those born in the Year of the Rat due to the opposition to Tai Sui. You will encounter some obstacles in your career, which will create additional stress for you. There will be changes in your career and some people will hold you back, thus it will not be a good year for new project developments. Do what you are best at and nurture it before venturing out. Learn to treat others better with the right attitude, abide by the law, refrain from gossiping with others, and listen to advice from peers. Finance-wise, have a proper financial plan. Refrain from investments and being a guarantor.

## Wealth ★★☆☆☆☆

Luck in Wealth is unfavourable due to the opposition to Tai Sui. Instead of gathering wealth, you may be scammed and suffer from financial losses, thus investors should refrain from making high-risk investments. According to a Chinese saying, holding or attending happy events such as weddings or baby showers will help to reduce your bad luck. You may consider placing a Treasure Pot beside your bed to reduce your chances of being financially deceived and to boost your luck in wealth.

## Health ★★☆☆☆☆

Life will be stressful, and your emotions will be unstable. You may experience random bouts of anger and get into trouble. When there is free time, spend some time with your friends to relieve stress and catch up. Be very careful when handling sharp objects and go for a health check at the end of the year. This year, you are prone to falls and traffic accidents. Drivers should be extremely careful of your surroundings, and you can donate your blood to decrease your chances of accidents.

## Love ★★☆☆☆☆

Luck in Love is not ideal due to arguments with your partner caused by drastic mood swings. Be more patient and tolerant of each other's behaviour to prevent cracks from forming in the relationship. Those who are single have to grasp sudden opportunities for love, but those married need to know how to behave appropriately to prevent extramarital affairs. Those who are engaged and are planning for marriage should do more good deeds and participate in charitable events before choosing an auspicious date according to your date of birth, and the marriage will go smoothly.

# 白鼠 Rat

1936, 1948, 1960, 1972,  
1984, 1996, 2008, 2020

幸运颜色: ● 青色

## 运势 ★☆☆☆☆

生肖属鼠的朋友进入2020的庚子鼠年，也就是本命年犯太岁，凶星多而吉星少，工作上会遇到较多的阻碍，压力大而造成情绪不佳。事业多变动，要提防会有小人作祟，不适合寻求新的发展，只要做好份内之事，积累技能和经验，才能为以后的事业发展打下坚实基础。平时要懂得善待他人，言行端正，遵纪守法，远离小人是非，多与人交流和多参加一些集体活动来增强人缘，同时要虚心接纳朋友的建议。财运方面要量入而为，做好财务规划，太岁当值凡事以静制动为上策，不可进行风险性投资和为他人做担保。

## 感情 ★☆☆☆☆

今年的桃花运不是很理想，由于情绪波动比较大，经常感觉不安，伴侣之间就会常常发生口角，建议彼此要学会互相包容，理解和忍让，不然很容易使感情产生裂痕。单身的男女要好好的把握突如其来的缘份。已婚朋友与异性朋友接触时要懂得分寸，避免招惹烂桃花，影响夫妻感情。想要在今年结婚的属鼠朋友，要做好本命年的化解工作，多做慈善活动，再根据双方的生辰八字，挑选良辰吉日，婚姻自然会顺顺利利。

## 财运 ★☆☆☆☆

财运差强人意，除了不易积聚财富之外，偶尔不小心谨慎，还会跌入骗徒圈套，以导致破财。属于犯太岁的年份要以静制动，投资策略应以稳健保守为主，不宜进行风险性的投资炒卖。正所谓“一喜挡三灾，无喜是非来”，倘若今年有结婚、添丁等，即可降低太岁的阻力。此外，也可以多参与别人的喜事氛围来吸取正能量。今年可以在床边摆放一个“聚财宝鼎”，用吉祥物来减少钱财意外破耗和增强聚财的能量。

## 健康 ★☆☆☆☆

属鼠的朋友流年运势不利，导致生活压力重大，情绪反复无常，会无缘无故发脾气，甚至与人打架惹麻烦。闲暇时不妨约老朋友喝茶聊天，即可与朋友培养友谊，也有助舒缓情绪困扰。使用利器时要小心，以免手脚受伤；有空时可去做全面的身体检查，以防患于未然。今年容易从高处跌倒，而且发生交通意外的风险较大，驾车人士必须时刻打起十二分精神，以防出现车辆碰撞的意外血光之灾，可以祈福，捐血或施药来化解。

1925, 1937, 1949, 1961,  
1973, 1985, 1997, 2009

牛 Ox



Lucky Colour: ● Red

Luck ★★★★★

Congrats! Your Luck is ranked third out of all the zodiac signs this year. Even when you meet with obstacles, they will be solved easily. However, stay humble to prevent attracting unwanted attention from others who gossip and create disputes. Learn to listen to advice from others and try to shift your mindset. Take advantage of your luck to further educate and improve yourself for the future. Business owners will have opportunities for partnerships. Career-wise, you may get help from benefactors. Work hard and you may gain twice the reward. Be sincere and hardworking to get your ideal returns and acknowledgment.

Wealth ★★★★★☆

Wealth is stable this year and you may have some luck in the lottery. However, you are bound to “lose” some wealth so do look after your own belongings and secure your house. Try not to lend money to others as there is a high chance of incurring bad debts. You may see a steady increase in your salary. Business owners can take on investment opportunities with the help of benefactors.

Health ★★★★★☆

In terms of health, you may be prone to colds, flu and headaches. Be wary of old illnesses and visit the doctor immediately if you are feeling unwell. Avoid unnecessary gatherings and entertainment activities with colleagues. Reduce alcohol consumption and smoking. Take note of illnesses relating to the respiratory and digestive systems. Exercise more to strengthen your immune system. Get sufficient rest or you might fall ill easily. You might want to consider consuming nutritional products to stay healthy.

Love ★★★★★☆

Relationships are generally good and stable with the exception of some petty quarrels. Proper communication and compromising in a relationship will solve these problems easily. As your career reaches a new level, networking sessions will happen more frequently. Remember not to be overly friendly towards others as it can cause misunderstandings between you and your partner. Those who are single should not be overzealous about getting into a relationship, and beware of love scams. Turn your attention to your career instead and let nature take its course.

1925, 1937, 1949, 1961,  
1973, 1985, 1997, 2009

# 牛 Ox



幸运颜色: ● 红色

## 运势 ★★★★★

属牛的朋友运势排名第三，恭喜恭喜！命宫中福星高照，遇到的凶星也能迎刃而解，是非常幸运的一年。但收获成绩的同时要谦虚低调，以防招来小人背后捣乱而惹上麻烦；有事多听取他人意见，尽量修正自己不对的观点。今年应趁着好运势多进修学习来提高素质，为将来作打算。经商者容易有新的合作机会，应努力踏实经营，凡事也要亲力亲为，就能取得理想回报。人缘不错，广受欢迎，但多少也会遇到小人挑拨离间，所以要注意人际纠纷，并少管闲事，以免得罪他人而影响运势。

## 财运 ★★★★★☆

财运方面不错，正财稳固，福至心灵，偏财方面也会有意外收获，只是会出现小额的破财现象，所以出门在外要锁好门窗，外出时要加强自我防范意识，最好财不外露，看管好自己的钱财，注意贵重物品随身携带。今年不可轻易借钱给他人，以免有去无回，给自己徒增烦恼。工作人士有加薪的机会，正财收入稳中见涨，做生意的朋友在贵人的相助下，可适当投资，并且都能获得收益。

## 感情 ★★★★★☆

已婚朋友感情运佳，偶尔会因为一些芝麻小事发生争吵，只要多沟通理解就能减少无谓的争执；由于今年工作忙碌，应酬多，男性朋友会经常出入娱乐场所，所以要懂得克制自己，抵抗外来诱惑，以防烂桃花引起感情破裂。未婚朋友桃花运不错，对其他异性朋友不可过于热情，以免招来无谓的误会而影响与伴侣之间的感情。单身者要懂得随缘，不要超之过急，特别小心网络平台感情骗子，应把时间和精力转移到事业上。

## 健康 ★★★★★☆

今年健康还算不错，只是需要增强抵抗力，以免流行性疾病入侵，容易出现伤风感冒、头疼等问题，尤其是一些慢性病患者要多多小心，如有任何不适的情况就要及时就医。今年由于事业太过繁忙而带来太多的压力，要懂得平息放松自己的心情，尽量避免不必要的应酬和同事聚会等娱乐活动，控制吸烟喝酒的频率，特别留意呼吸气管、排泄系统、肠胃的毛病，不妨多做运动加强心肺功能，并维持充分的休息，吃些保健品也是不错的选择。

# 虎 Tiger

1926, 1938, 1950, 1962,  
1974, 1986, 1998, 2010

Lucky Colour: ● Yellow

Luck ★★☆☆☆

Entering the Year of the Rat, those who are born in the Year of the Tiger will have average luck. There will be backstabbers discouraging you, resulting to your inefficiency at work. Stay motivated and keep your feelings away from work to prevent any disputes with colleagues. Avoid making rude remarks, and build good relations with the people around you. Your Wealth and Career aspects are not ideal, however, there will be benefactors helping you out. For success, persevere through and work doubly hard this year. Be cautious with work documents and take note of every detail.

Wealth ★★☆☆☆

Because your wealth aspect is not ideal, you would have to work extra hard to see results. As your stress at work builds up, your mental health will deteriorate, leading to poor decision making. Business owners should be more careful with the company's cash flow. Do watch your own finances and be wary of scams. Be more risk-averse in your investments. For your own good, do not gamble.

Health ★★☆☆☆

In the aspect of Health, you will be under lots of stress with occasional insomnia. With your immune system getting weaker, you will catch the flu and get headaches easily. Rest and exercise more to improve your overall health. You have a higher chance of getting into an accident, hence, you are advised to avoid high-risk activities. Also, exercise caution when dealing with knives and other sharp objects. You might want to participate in charity work or donate blood to overcome the obstacles. Drivers should remain alert and avoid drink-driving at all costs.

Love ★★☆☆☆

Due to negative luck in relationships, couples may easily misunderstand each other and end up in conflict. Learn how to control your emotions and be more easy-going and understanding to solve and prevent any relationship problems. Married couples should stay away from temptations to prevent any unwanted relations. Love blossoms more for those who are single and it would be a great time to start a relationship. However, be faithful to one partner to prevent any efforts from going down the drain.



# 虎 Tiger

1926, 1938, 1950, 1962,  
1974, 1986, 1998, 2010

幸运颜色: ● 黄色

## 运势 ★★☆☆☆☆

属虎朋友来到鼠年，凶星多过吉星，运势比较一般；同时又有小人背后暗中作祟，让你很难发挥实力，做事力不从心因此要保持一个良好的心态，不要带着情绪工作，以免跟老板同事们发生争执与口角是非，所以今年要与身边的人和谐相处，不要随意顶撞他人，只有妥善处理好人际关系，才能为自己建立良好的人脉。事业运和财运都不太理想，遇到困难的时候要加倍努力克服，幸好时有贵人相助，才能化险为夷。今年要看准时机积极进取，靠自身的努力来改变现状，事业才能慢慢顺利。另外在处理重要文件和事务时，一定要谨慎，注意工作细节。

## 财运 ★☆☆☆☆

财运低迷，属虎朋友将以正财为主，宜脚踏实地，亲力亲为地赚取回报。事业不顺导致压力大，精神状态不佳，容易判断失误，做生意的朋友要特别留意控制成本，一切资金流向都要小心谨慎，尽量开源节流，以免陷入资金周转不灵的境地，并要谨慎理财，合理分配财务支出，同时需防备小人背后陷害而蒙受钱财损失。今年宜采取保守投资策略，不宜盲目进行高风险的投机活动，以防投资失败而负债累累。财运不佳，少赌为妙！

## 健康 ★★☆☆☆☆

健康基本无大碍，不过受流年“白虎”星的影响，身体抵抗力下降，伤风感冒头痛等小毛病在所难免。所以要多多休息，注意生活规律，多锻炼来减压、增强抵抗力以免容易感染疾病。今年身体容易发生受伤流血等意外事件，高危险或刺激性的运动最好不要参与；另外日常生活使用刀具时也要格外小心，今年可以捐血或多做慈善活动来化解。开车人士要遵守交通规则，更勿醉酒驾车。

## 感情 ★★☆☆☆☆

感情运势欠佳，夫妻间容易因误会而发生口角之争，要懂得控制自己的情绪，建议双方应主动化解矛盾，凡事应以“忍”字为先，互相理解，尽量迁就对方，要拿出想要解决问题的积极态度，就能化解感情危机。已婚的朋友要远离外来诱惑，洁身自爱，避免对异性过于热情而招来桃花劫。单身的朋友桃花比较多，是发展恋情的好时机，但要注意避免一脚踏两船，以防爱情不保、劳燕分飞。

# 兔 Rabbit



1927, 1939, 1951, 1963,  
1975, 1987, 1999, 2011

**Lucky Colour:** ● Black

## Luck ★★★★★☆

In the Year of the Rat, Luck is in favour of the Rabbit. Allowing steady progress towards success, it will be a great year to showcase your talents. However, there may be some concerns along the way. Stay composed when handling your problems. As the Lunar star favours females, request assistance from females instead of males when facing problems. Female workers may get more praise and promotions at work. You will be largely loved by most but few may speak ill of you. Mind your own business lest you offend them, which will decrease your luck.

## Love ★★★★★☆

Married couples will have arguments due to differing opinions and there will be occasional cold wars between couples. It is advised to communicate and learn how to accept each other's opinions. Those who are single will come across many potential partners but do be cautious and decide if the person is suitable for you. Couples who intend to get married can take this chance to do so and turn the tables for fortune to be on your side.

## Wealth ★★★★★☆

With your Lucky Stars aligned, your wealth is strong this year. Both investments and businesses can stand to make a good profit. Those who had excellent performance at work will also gain recognition and earn more. When dealing with business partnerships, read the contracts carefully to avoid losing wealth caused by a partner's withdrawal. Even with an increase in wealth, your expenses would still be high this year. Know how to save up for rainy days and manage your finances well. Do take note of your own numbers for a chance of unexpected wealth.

## Health ★★★★★☆

Besides a few minor illnesses here and there, this is generally a good year for you in the health aspect. Get sufficient rest, exercise regularly and your health will improve. Prevent bad eating habits such as eating excessively or eating unhealthy foods when at entertainment and socialising activities. Take time out to relax with friends and family. Do see the doctor when needed and do regular check-ups to prevent illnesses from relapsing.

# 兔 Rabbit

1927, 1939, 1951, 1963,  
1975, 1987, 1999, 2011



幸运颜色: ● 黑色

## 运势 ★★★★★☆

肖兔的朋友在鼠年吉星多而凶星少，运势发展平稳，名利双收，是发挥才华的好机会，也是非常幸运的一年，工作人士得到贵人的提携能名利双收，宜把握良机大展拳脚，充分发挥个人才华；虽然工作生活中有时也会遇到一些麻烦事，建议遇到挫折不要气馁，冷静处理可解决问题。今年命宫中有“太阴星”照耀，大利女生；遇到困难可以从女性朋友那里寻求帮助，假如上司是女性，本年将更容易得到赏识和提拔。

## 财运 ★★★★★☆

正偏财顺利！投资创业或置业将会有利可图。工作的美好表现会带来很不错的正财运，收入稳中见涨。与别人合伙投资时，要仔细阅读合同，以防生意伙伴反背无义，下圈套而破财。今年虽然会有不少收入，可惜守财运差强人意，容易财来财去，因此千万不可得意忘形，要控制自己的开销，避免随意挥霍，而且今年还会有不少额外开支，所以应该及早储蓄，懂得未雨绸缪。偏财方面注意自身号码可获意外之财。

## 感情 ★★★★★☆

爱情运佳，人缘不错，社交应酬繁忙，左右逢源，能结识到不错的异性朋友，对单身者来说今年是缔结良缘的好年份。不论是已婚或未婚的朋友容易遭小人搬弄是非，难免会跟伴侣有口角争执，但最后双方都会和好如初，重拾以往温馨甜蜜的关系。已有伴侣的朋友就要小心因为太强的异性缘而给自己带来一些桃色纠纷，所以要尽量划清与异性之间的界线，只要双方都能保持清醒的头脑，就不会给第三者有机可乘。

## 健康 ★★★★★☆

健康方面令人满意，只是偶尔的小病痛而已。今年要避免因为聚会应酬饭局频繁，吃喝玩乐，饮食过量而带来肠胃问题，工作之余要维持充份的休息，多做运动才能有助于身体的健康，而且也不应该给自己太大的压力工作，凡事都要适可而止，因为过度的操劳会直接影响到健康，有时间也不妨多和家人或朋友出外旅行，放松身心。有空的时候也可去做全面的身体检查，了解自己的身体状况。

# 龙 Dragon

1928, 1940, 1952, 1964,  
1976, 1988, 2000, 2012

**Lucky Colour:** ● White

**Luck** ★★★★★☆

Luck in your career aspect is strong this year, allowing for development and opportunities to build a large project. Your relationships with others are excellent. Work harder as promotions and bonuses are around the corner. Students will be productive when studying for exams. To prevent any backstabbers from secretly creating trouble, minimise communication with such people. Those in business are advised to avoid high-risk investments, and prepare for unforeseeable situations.

**Love** ★★★★★★

This is a good year for couples to tie the knot when the time is right for both parties. Those married will have an exciting and eventful life but need to avoid potential problems by drawing clear lines between friends of the opposite gender. Prioritise your family and relationship. Those who are single can increase your chances of meeting a potential mate through introductions by friends or elderly, or by attending more networking events.

**Wealth** ★★★★★☆

Excellent luck in the lottery! Maintain your constant hard work and you will be able to reap rewards like promotions and returns. As your spending is set to increase this year, do remember to save as well. Time your investments appropriately and avoid any form of unlawful means to achieve your goals. Although luck is on your side, do not be too greedy and involve yourself in high-risk investments, for it may be counterproductive.

**Health** ★★★★★☆

There will be health issues due to your unstable emotional well-being. It is also possible that you suffer from insomnia and lack of focus. Minor health problems may occur, and it is important to take extra care of your health. Exercise more, participate in sports, and take in good nutrients with a proper diet and supplements. Be mindful of stomach and intestinal diseases, and keep to a light diet. Reduce cold drinks, oily foods, alcohol and excessive eating. Take note of respiratory related problems, reduce unnecessary entertainment activities and get adequate rest.

# 龙 Dragon

1928, 1940, 1952, 1964,  
1976, 1988, 2000, 2012



幸运颜色: ● 白色

## 运势 ★★★★★☆

属龙朋友进入2020鼠年，运势基本上不错。事业发展强势，得以开创新局面，做生意的朋友有机会大展宏图而接到大单生意。人缘极佳，工作人士应努力工作，升职加薪指日可待；求学者也有利于学习考试。今年虽有吉星相助，可惜同时也有凶星阻碍，运势算是吉中藏凶。须防小人暗中制造麻烦是非，尽量减少与他人之间的摩擦。事业方面也要处处小心提防较多的突发状况。经商人士要做好财务规划，避免进行风险性投资。

## 财运 ★★★★★☆

今年偏财运佳！今年会得到意外之财。做工的朋友只要努力工作就能得到回报，职位可能有所晋升，但今年支出也比较多，所以要节省开支。做生意的人士选择适当的时机即可进行投资，小成本可能会换来比较可观的回报，而且利润会比往年会得到大幅提升，但切勿从事投机倒把的事情，以免触犯法律。经商人士要合理投资，优化投资策略，切勿为了追求利益而进行高风险的投资，以免因小失大。

## 健康 ★★★★★☆

今年身体状况一般，要注意抵抗力下降，会出现感冒头疼等毛病；亦会有较多小病痛或旧病复发的情况，所以要特别留意个人健康，多运动和吃保健品来增强体质。尤其是肠胃及消化系统较弱，建议饮食应以清淡为主，少吃生冷、油腻食物及少饮酒，避免暴饮暴食，并要留意有关肺部等呼吸气管毛病，尽量避免不必要的应酬，争取时间休息才是身体健康的基本。

## 感情 ★★★★★☆

感情运不俗，伴侣间感情得到进一步提升，与爱侣相处和谐，如时机成熟，今年可是喜结良缘的理想年份，不妨提前做好计划，落实人生大事；已婚的朋友，虽然今年感情生活丰富多彩，但必须洁身自爱，要懂得抵挡外来诱惑，与异性朋友要保持适当的距离，远离烂桃花，凡事以婚姻家庭及事业为主，避免婚外情。单身者可望通过朋友或长辈介绍，或者多出席集体社交活动、朋友婚礼等增加遇上心仪对象的机会。

# 蛇 Snake

1929, 1941, 1953, 1965,  
1977, 1989, 2001, 2013

Lucky Colour: ● Yellow

Luck ★★★★★

This year is a strong rebound from the previous years with many positive stars aligning. Someone special is helping you in your life and career, especially for males. Take this opportunity to do your best and go as far as you can in your career. While embracing success, do remember to keep a low profile and remain humble to prevent saboteurs from having a chance. Those who are thinking of starting your own business should prepare ahead of time, seek for more partners, and plan properly before making each decision.

Love ★★★★★

You will be busy with growth in your career and may neglect your partner. Couples may get into arguments from time to time but will usually resolve the conflict in peace. Married couples can consider going for an overseas trip to strengthen your relationship. Those who are single will have the chance to meet someone special. Friends and family may also recommend you a potential partner at the right time. Spend more time to figure out if your potential partner is the suitable one before making any commitments.

Wealth ★★★★★

With your Lucky Stars aligning, your wealth aspect is strong this year. Both investments and businesses can stand to make a good profit. Those who had excellent performance at work will also gain recognition and increased wealth. When dealing with business partnerships, read the contracts carefully to avoid losing wealth caused by a partner's withdrawal. Even with an increase in wealth, your expenses are also high this year. Know how to save up for rainy days and manage your finances well. Do take note of your own numbers for a chance of unexpected wealth.

Health ★★★★★☆

Your Health is stable and average, you will feel more drained this year as there will be an increase of entertainment activities and networking sessions causing an imbalanced diet. With more socialising events, take note to reduce your alcohol intake, raw and spicy food, and eat more vegetables and fruits to prevent problems with your digestive system. Maintain a healthy lifestyle, exercise regularly, and rest more to boost your immune system.

# 蛇 Snake

1929, 1941, 1953, 1965,  
1977, 1989, 2001, 2013

幸运颜色: ● 黄色

## 运势 ★★★★★

属蛇朋友今年排名第二，恭喜恭喜！在去年为相冲太岁的年份，运势差劲，但来到鼠年由于吉星高照，运势起死回生。“月德”星入宫，代表能够逢凶化吉！祛除灾厄！因为得到贵人相助，只要勤奋努力，便能大展宏图。今年大利于男性事业，故要好好把握流年机遇，让事业更上一层楼，但获得成功的同时要谦逊低调，避免与他人发生争执，否则将会受到小人是非的困扰。经商人士有利于海外扩充业务，想要创业的朋友可提前做好准备，多找人合作帮忙，凡事先谋定而后动。

## 感情 ★★★★★

感情运稳定，属蛇朋友由于今年事业发展强劲，忙于出差应酬而忽略冷落伴侣，容易有顾此失彼的情况。未婚朋友难免会跟伴侣有争执，但是最后双方都会和平解决，重拾以往温馨甜蜜的关系。已婚的朋友工作之余可以携伴出国旅游来重温感情。单身者有望在今年展开新恋情，适当的时候可通过长辈或亲友同事帮忙牵线搭桥来结识心仪的对象。若有心仪对象的朋友也不能操之过急，要多花些时间和心思去维系感情。

## 财运 ★★★★★

正偏财大旺！投资创业或置业将会有利可图。工作的美好表现会带来很不错的正财运，收入稳中见涨。与别人合伙投资时，要仔细阅读合同，以防生意伙伴反背无义，下圈套而破财。今年虽然会有不少收入，可惜守财运差强人意，容易财来财去，因此千万不可得意忘形，要控制自己的开销，避免随意挥霍，而且今年还会有不少额外开支，所以应该及早储蓄，懂得未雨绸缪。偏财方面注意自身号码可获意外之财。

## 健康 ★★★★★☆

今年属于心情开朗的年份，健康状况良好，只是由于有较多的应酬、饭局，要注意因为经常出门而使身体过度劳累，也容易因为饮食没节制，经常暴饮暴食引起肠胃不适等问题，所以宜少喝酒，注意饮食习惯，保持饮食清淡，少吃生、冷、辛、辣的食品，亦要提防因扰乱日常作息习惯导致失眠，并把握时间多休息，建议多参加一些健身运动来增强体质。



# Horse

1930, 1942, 1954, 1966,  
1978, 1990, 2002, 2014

**Lucky Colour:** ● Green

**Luck** ★★☆☆☆☆

This year, those born in the Year of the Horse will clash with Tai Sui. There may not be any new insights or achievements in your career due to unexpected obstacles. This is the time to be patient, stay low and move one step at a time. Take time to reflect and re-adjust before making progression in your career. Control your anger and emotions to avoid conflicts with people. Going through marriage and childbirth this year may improve your overall luck. Business people should spend time with customers to maintain relationships, and depend on your hard work, experience, and ability to improve your business. For investments, it is recommended to remain risk-averse. Not making investments is better than an investment gone wrong.

**Wealth** ★★☆☆☆☆

With lack of luck in the wealth aspect this year, it is advised to depend on hard work for your income. It is important to learn how to manage your wealth properly and pay special attention to cash flow and spending. Avoid gambling, and focus on your career. Also avoid being a guarantor or taking up loans on behalf of friends and relatives to prevent unfavourable situations. Be wary of people who harbour ill intentions of cheating you.

**Health** ★★☆☆☆☆

You will tend to fall ill easily. Work stress and low luck levels in the health aspect will lead you to insomnia. Reduce any late-night entertainment activities, and do more exercises to increase your immunity. Go for health check-ups regularly. Be more careful with your safety and well-being as you are more prone to injuries. Abide by traffic rules. Blood donation is highly recommended. Avoid hospital visitations or funerals.

**Love** ★★☆☆☆☆

Negativity will dampen your mood leading you to quarrel more often with those around you. You would have to control your mood swings and maintain good relations with others. Do not bring home any negativity from work, and communicate more with your family members to prevent any unhappiness. Couples should compromise more and learn to question yourself before questioning others. For those who are single, do not rush into relationships.



# 马 Horse

1930, 1942, 1954, 1966,  
1978, 1990, 2002, 2014



幸运颜色: ● 青色

## 运势 ★☆☆☆☆

属马的朋友去年吉星高照，但今年遇到鼠年而冲太岁，命宫中凶星聚集，运程诸多阻滞，影响事业进展，而且没有重大的突破，因此宜调整好心态，处事多加耐心，保守低调，以免心急气躁与人发生冲突惹来官非。所谓“一喜挡三灾，无喜是非来”，倘若今年有结婚、添丁等，即可化解冲太岁的负面影响。今年要多联络顾客，凡事亲力亲为，累积技能和经验，静待佳机打开一片新天地。财运方面要量入为出，投资策略以保守稳健为主，太岁当前要以静制动，也不宜作重大投资，以免亏损离场。今年运势不佳，不宜探病问丧！

## 感情 ★☆☆☆☆

属马朋友由于运势差而心情低落，容易与身边的人发生争执，所以要懂得控制情绪，建立良好的人际关系，才能在感情和事业上获得成功。已婚者不要将工作烦恼带回家中，需多注意家庭成员之间的沟通，防止不愉快的事情的发生。情侣相处应该互相忍让，当发生争吵时要先从自己身上找原因，及早化解感情危机才不会使感情越来越冷淡。单身的朋友遇上心仪的对象也不宜操之过急，应多加观察了解，以顺其自然的心态去发展恋情。

## 财运 ★☆☆☆☆

今年财运差劲，财运要以正财为主，而且必须要有理财观念，一切资金流向都要小心谨慎，不可过度耗费钱财。偏财方面难有收获，不宜进行赌博，所以今年宜脚踏实地，亲力亲为赚取回报，不宜为那些所谓亲戚好友作借钱或担保之举，以免大失预算使自己陷入困境；也要预防小人怂恿受骗破财，并懂得分辨投资机会的真伪与合作对象的虚实，否则容易被小人的恩惠及对方的外表蒙蔽，从而落入骗局，钱财尽失。

## 健康 ★☆☆☆☆

健康状况不理想，稍一不慎，便容易生病。由于工作的忙碌，运势低落而胡思乱想，导致睡眠不好，平时要减少不必要的应酬，多做运动来增强身体抵抗力。另外定期做好身体检查工作，若有不适，要及时检查医治。今年凡事要多注意安全，以免身体受到跌损扭伤。开车人士要遵守交通规则，切勿酒后驾车，以免发生交通事故，可以捐血来化解血光之灾。运气不佳尽量避免探病问丧，多参加欢乐喜庆的场合排除负面影响。



1931, 1943, 1955, 1967,  
1979, 1991, 2003, 2015

**Lucky Colour:** ● Green

**Luck** ★★★★★

Entering the year 2020, there will be more positive stars than negative stars aligned. With “Zi Wei” and “Long De” stars present, there will be benefactors who will help bring you up in your career, allowing you to gain trust from your superior to handle important projects. Grab the opportunities coming your way but stay humble about your growth. Listen to the advice given by others and maintain a good relationship with peers, it will be helpful for your career. This is a good year to learn, improve, and set a strong foundation for the future. Those doing business and investments can showcase your talents and bring your business to a whole new level, capture the right market and reach your goals.

**Love** ★★★★★

This year, you will have lots of luck in the relationship aspect, and you will be able to attract the opposite sex and increase your love prospects. Married couples will be sweet to each other but due to your strong attraction towards the opposite sex, you may invite unwanted extramarital affairs. So, do keep a distance from people of the opposite gender. Those who are single should take part in more social activities, you may be able to find your ideal partner this year. For those who are in a long-term relationship with your partner, this year will be a good year to tie the knot.

**Wealth** ★★★★★

It will be a good year for your wealth, with possibilities of a pay raise. For those who intend to start a business, you will be able to receive valuable help from your benefactors. There may also be unexpected windfall coming your way. However, it is important to participate in charity events when you make gains as it will further boost your luck. Businessmen will be able to reap good returns and profits. Do consider the details of contracts, especially on the terms and conditions of a deal to ensure smooth operations and earnings.

**Health** ★★★★★

In general, health is manageable with minor problems. However, you will experience more fatigue and stress due to the increase in workload. To prevent gastrointestinal issues, refrain from entertainment activities, drinking, and overeating. Be cautious about your diet and food hygiene, avoid eating raw and spicy food. Get sufficient rest, exercise regularly, and maintain a calm and lively attitude. Plan overseas trips to keep your body active and fresh.

# 羊 Goat

1931, 1943, 1955, 1967,  
1979, 1991, 2003, 2015

幸运颜色: ● 青色

## 运势 ★★★★★

属羊的朋友今年运势排名第一，恭喜恭喜！命宫中多吉星，且获“紫薇”和“龙德”福星高照，代表有大贵人指引提拔，少走冤枉路，可以说是如虎添翼，运势极佳。工作的朋友可得上司信任和赏识，个人才华及领导能力将得以充分发挥。即使在事业上有所收获，但也不能掉以轻心，凡事亲力亲为，防止因为粗心大意而功亏一篑。今年适合进修学习，为自己的将来打好根基。经商投资的朋友也可大展拳脚，展现你的真功夫，使业务有机会进入一个全新的领域，宜抓住时机扩展市场，便能实现以往的理想抱负。

## 感情 ★★★★★

“红鸾”星入宫，今年对属羊朋友来说将是一个桃花年，由于人缘特佳，聚会和应酬增多，本年会有较多的机会结识新朋友。不论已婚或恋爱中的朋友，感情生活都会幸福甜蜜。感情稳定的伴侣，今年是喜结良缘的好时机。已婚的朋友忙着工作的同时不要冷落了家庭，夫妻间避免因欠缺沟通而惹误会，并减少不必要的应酬，小心累坏身体与影响婚姻感情生活。单身者恋爱运不错，在社交活动中容易遇见合眼情缘。

## 财运 ★★★★★

今年正偏财顺利，收入比去年有明显的大跃进。对于打算自己创业的朋友，事业上会获得贵人帮扶而成功。除了正常的收入有稳定增长外，横财方面也会有中奖的机会，给你带来意外之财；但应注意的是，中奖后要懂得做慈善，对于有困难者给予帮助，那样好运才会常相伴你。从商者亦有较多获利的机会，但在做生意涉及文书合同时，要仔细阅读内容条约，只要涉及利益方面的事情多加注意，方可平稳无忧的获得丰厚收益。

## 健康 ★★★★★

属羊朋友健康方面不会出现大问题，偶尔会有些小病痛，但也不必太担心。因为工作上的繁忙应酬相应增加，身体过度劳累，容易出现精神压力，避免因为应酬饭局频繁，吃喝玩乐，饮食过量而带来肠胃问题；并且要注意饮食卫生，少吃生冷辛辣的食物。工作之余，要维持充份的休息，多做有益身心的运动，调节心态才能有助于身体的健康。

# 猴 Monkey

1932, 1944, 1956, 1968,  
1980, 1992, 2004, 2016



**Lucky Colour:** ● Red

**Luck** ★★☆☆☆☆

Entering the year 2020, luck is not favourable this year. Be well prepared for a bumpy year and unforeseen circumstances. You may meet backstabbers at work causing unstable emotions and resulting in disputes. Be humble and patient when dealing with such problems, work hard and your luck will improve moderately. Be flexible, learn new talents and gain new experiences as you will need it in the future. Drive carefully to prevent breaking the law and getting fines.

**Love** ★★☆☆☆☆

There will be a surge in negative emotions, resulting in bad relationships with others. Those with partners will have frequent arguments due to your differing opinions and you must try your best to resolve them as soon as you can. Those married should avoid arguments relating to the household and children's education. Control your emotions and give in whenever possible. Those who are single can expect to meet the opposite gender through introductions by elderly or at social events. It is good to have a more positive attitude when met with obstacles. Try to control your ego to improve your relationships with people around you.

**Wealth** ★★☆☆☆☆

This is the year to reduce your expenses and prepare for rainy days. Do not depend on wealth from other sources, and avoid high-risk investments or loaning. Be careful with your belongings when you are out and do not expose your cash in public. Those in business should take extra caution when dealing with contracts and agreements. Focus your attention on work and your career instead of investments. Analyse and consider your projects and markets carefully before making important decisions. At the same time, it is important to know your business partners well to avoid conflicts related to money.

**Health** ★★☆☆☆☆

Go for health check-ups to ensure that you are healthy as there may be chances of you underestimating the need for rest. Overexerting yourself and stress may cause you to fall ill. Refrain from consuming unhealthy foods frequently as it may result in stomach issues. Take some vitamins and supplements to replenish your health. Senior citizens should be extra mindful on roads and stairs to prevent any accidents.

# 猴 Monkey

1932, 1944, 1956, 1968,  
1980, 1992, 2004, 2016

幸运颜色: ● 红色

## 运势 ★★☆☆☆

属猴朋友踏入2020鼠年，凶星多过吉星，运势较差。将会面对很多不如意之事，需要做好心理准备，迎接较艰辛、劳碌奔波的一年。工作中也常遇到小人暗中作祟，使你情绪不安，容易与他人因为意见不合引发口角争执；建议凡事多加忍让，遇到问题不要强出头，谦虚低调，只要加倍勤奋努力运势尚有慢慢进步发展的空间。今年要懂得沉淀自己，随机应变，也要多学习一些技能，多积累经验，以便日后蓄势待发。本年也要注意官司投诉及驾车犯规等罚款。

## 感情 ★★☆☆☆

今年的情绪波动比较大，导致人缘差，有伴侣的朋友常常会因为处理事情的意见不一致而发生争执，当双方出现问题时要尽量去解决，以免加深矛盾。已婚者也要提防因家庭琐事和孩子教育问题而争吵，建议好好控制情绪，凡事多沟通忍让。单身人士可尝试由长辈介绍或多参与社交活动，增加遇上心仪对象的机会。在工作、生活中遇到问题时要改善一下自己的态度，千万不可好胜，给自己创造和谐友善的交际意境。

## 财运 ★★☆☆☆

财运感觉上是向上的趋势，其实遭到凶星暗中作祟，所以要小心蕴藏着的一些危机，必须要有理财观念，容易因为一些突如其来的意外而破费，所以要预备一定的资金以备不时之需。此外，今年容易破财，不可奢望有意外之财，不宜借贷和投资高风险行业；偏财运较差，少赌为妙。在选择项目之前要做好投资分析，不可急功近利，深入了解市场行情方可进行决策，同时要慧眼识人，以免为财失义，惹上官非。

## 健康 ★☆☆☆☆

今年因为精神压力和体力透支而容易病倒，所以千万不要以为自己年轻力壮，而不注重休息时间，也别因为应酬饭局太频繁，吃喝玩乐和饮食过量带来肠胃问题，建议做身体检查以确保健康。平时也要吃一些滋补的食物来增强体质，让自己有充足的能量来面对各方面的压力。特别是年纪大的朋走路或上下楼梯要注意小心跌倒受伤；男要注意肾脏泌尿系统问题、女性要小心妇女病，如有任何不适，都要及时检查，以免病情恶化。

# 鸡 Rooster

1933, 1945, 1957, 1969,  
1981, 1993, 2005, 2017



**Lucky Colour:** ● Black

## Luck ★★☆☆☆

Those who are born in the Year of the Rooster will face many obstacles and tests. With hard work and a continuous learning spirit, there will still be progress in your career and wealth. It is important to be vigilant, careful and prudent. Keep an eye on your own body language and words, maintain good relationships with others to prevent any disputes or quarrels as it can negatively impact your luck. Time your investments wisely and be careful of manipulative people at work.

## Love ★★☆☆☆

Whether you are married or single, there is a strong force of attraction towards the opposite gender. Married couples should refrain from being overly friendly to avoid potential problems that may affect your family. Those who are single will attract attention from colleagues due to your work efficiency. Love will blossom for you this year, so grasp the opportunity and confess to your ideal partner. Couples that are together for a decent time may decide to start planning for marriage.

## Wealth ★★☆☆☆

You will need to exercise better wealth management this year. Avoid spending too much when things are smooth sailing and try not to take loans or use your credit lines, or it can disrupt your cash flow in the future. Save more for rainy days. Better luck in investment is expected, so you can do some investments with the help of benefactors. But do not be too greedy, and avoid investing in unfamiliar territories. When you are outside, be careful of your belongings and do not show your money in public.

## Health ★★☆☆☆

There will be bloodshed and ominous stars entering this year, therefore, be extra careful to avoid any accidents from happening. Health is particularly bad for those with stomach issues, hence, develop a healthy diet, take precautions and plan regular health check-ups. On the road, drivers need to be stricter in safe driving, which means no drink-driving or attempts to multitask. Avoid hospital visits or attending funerals to decrease your bad luck.

# 鸡 Rooster

1933, 1945, 1957, 1969,  
1981, 1993, 2005, 2017

幸运颜色: ● 黑色

## 运势 ★★★★★

今年运势吉凶参半，做事也会经历一些波折和考验，要提防突发状况的发生。今年只要多勤奋努力工作，保持不断专研学习的精神，事业、财运发展还是有利可图的。今年在平时也要多注意自己的言谈举止，对人要谦和友善，避免与家人或朋友发生争执，以免得罪他人而影响运势。投资人士要看准时机投资就可得到不错的发展，只是要提防生意场上的小人是非。

## 感情 ★★★★★

“天喜”星照耀，多为正桃花星，象征感情生活多姿多采，无论未婚还是已婚的朋友，均有较强的异性缘。已婚朋友感情甜蜜，但由于桃花太强，所以对异性不宜太过热情，否则会招来烂桃花，给家庭和婚姻带来危机。未婚者因为事业上的成功也容易招来异性的青睐，所以应把握好良机，向心仪的对象表白，有望在今年里找到理想的伴侣。对于已相恋多年的情侣，今年是喜结良缘的理想年份，可以提前做好准备。

## 财运 ★★★★★

财运一般，有财来财去的现象，所以要有理财概念。财运顺利的时候，要改掉追求奢侈享受的性格，也不要使用未来钱，否则容易收支不平衡，应多多储蓄以备不时之需。偏财运佳，受贵人关照而获得投资上的小道消息，将有不错的钱财进账，但要见好就收，切忌大贪。出门在外也要看管好自己的贵重物品，财不露眼，以免让小偷有机可乘。投资者面对不熟悉的行业或无法掌权的事，不宜冒险投机。

## 健康 ★★★★★

今年有血光之灾，再加上多颗对健康不利的凶星出现，凡事要多注意安全，以免身体受到跌损扭伤。健康非常不理想，小心出现突发疾病，已患有肠胃方面疾病的人士，慎防病情转差，要养成一个良好的饮食习惯，定期做好身体检查工作，未雨绸缪，以求安心。开车人士要严格遵守交通规则，切勿酒后驾车，开车时不可打电话，以免发生交通事故。今年不宜探病问丧，以免沾染负面磁场，影响个人运气，建议多多祈福。

# 狗 Dog

1934, 1946, 1958, 1970,  
1982, 1994, 2006, 2018



**Lucky Colour:** ● Yellow

## Luck ★★☆☆☆

Lady luck is not on the side for those born in the Year of the Dog. Your luck in the wealth and career aspects will not be ideal. Be extra prudent when going through contracts as you tend to be more careless this year. Although your progress in your career will be slow, do continue to maintain good relations with your colleagues and work even harder. Business owners should be extra careful when making investment decisions. Avoid high-risk investments.

## Love ★★☆☆☆

Emotional mood swings will cause you to lose your temper easily and fall into disputes with your other half. Do learn to compromise and be patient in order to maintain the relationship. For those who are married, do communicate more with one another to solve your differing views on any matter. Do not bring home any negativity from work. Treasure every relationship that you currently have. Strong emphasis is placed on the importance of controlling your own emotions. Those who are single are encouraged to attend more social gatherings.

## Wealth ★★☆☆☆

Luck in the wealth aspect is poor, so be prudent when handling your finances and refrain from all high-risk investments. If there are good opportunities, seek your family members' advice to prevent any internal conflicts. When selecting business partners, be careful with your choices, especially with those who are just acquaintances. Do not be swayed by their rhetorical remarks, which may cause you to suffer losses.

## Health ★☆☆☆☆

Your Health will be poor, hence you should improve your diet and build up your immunity. Watch out for problems in your respiratory and digestive systems. Go for regular check-ups and solve small health problems before it worsens. Be more prudent when you are out, look out for traffic and your own well-being. Be careful when you are using machinery or sharp objects and when you are driving. Do abide by the traffic rules and avoid drink driving. Blood donation is strongly encouraged.



# 狗 Dog

1934, 1946, 1958, 1970,  
1982, 1994, 2006, 2018

幸运颜色: ● 黄色

## 运势 ★★☆☆☆

属狗的朋友命宫中凶星多过吉星，因此运势欠佳，事业与财运差劲。今年在处理与公司相关的文件合约时，要时刻高度警惕，以免出现差误而招致钱财的损失。由于凶星临门，事业发展不佳，做事有心无力、意志消沉。不过虽然工作运低沉，但千万不要心灰气馁，反而应该加强表现，只要加倍勤奋努力，运势尚有慢慢进步发展的空间；此外需特别注意处理好与同事、上司之间的关系，以免增添工作上的难度。合伙做生意也要三思而后行，提防上当受骗。投资方面宜守勿攻，也要避免高风险赌博投资。

## 感情 ★★☆☆☆

今年的情绪不安，会频繁发脾气，未婚者容易与伴侣发生争执，要互相忍让，小心维持彼此之间的感情。对于已婚的朋友来说，夫妻间容易因意见不统一而引起争吵，所以需要多沟通交流，不要因为事业的不顺发泄在家人身上，令对方无端受罪难受，尽量迁就对方，珍惜现在所拥有的幸福生活。总之，今年一定要注意控制自己的情绪，才不会给双方带来伤害。单身者可多参加社交活动，来得到异性的青睐。

## 财运 ★★☆☆☆

本命年财星受损，财运不佳。宜平衡好支出和收入，今年做事应该稳打稳扎，不可进行高风险的投机活动，涉及金钱项目较大的投资时，最好和家人商量一下，适当的时候要听取他人的意见，以防卷入金钱纠纷，严重者还可能惹来官非。今年合伙做生意得三思而后行，尤其是交往不深的朋友，要慎重而为，了解对方的真实面目和实力，不可被恭维之语及其表面现象所迷惑，须知利字当头真情少，免得钱财受损，陷入破财之灾。

## 健康 ★☆☆☆☆

健康运差，今年须增强抵抗力以免容易感染疾病。要多留意肺部及消化系统的问题，不妨定期检查身体，所谓病从浅中医，如有任何不适就及时就医，以免延误病情。今年也容易有意外血光事件发生，出门在外出时要小心交通和自身安全。在使用利器时也要加倍小心，以免伤到自己。开车的朋友要保持良好的精神状态，严格遵守交通规则，不可酒后驾驶。可以捐血或找慧师傅做“猴王消血光”祈福来化解血光之灾。

# 猪 Pig



1935, 1947, 1959, 1971,  
1983, 1995, 2007, 2019

**Lucky Colour:** ● White

## **Luck** ★★★★★

Entering the Year of the Rat, you will face more obstacles. Maintain your relationships with others, keep a low profile and be hard working. This attitude will help you work through problems. Despite that, Lady Luck is still on your side. Take this chance to execute your plans. Your career will be stable and your work will be recognised by your superiors and colleagues alike. This year is a good year for you to expand overseas. Remember to continuously innovate and improve business processes and ideas.

## **Love** ★★★★★

Relationships will be more prone to being disrupted by the emergence of third parties. Therefore, do maintain a distance from friends of the opposite gender to prevent any problems from arising, especially for males under the influence of alcohol. Stay faithful and spend more time with your partner to prevent feeling distant. Take the initiative to care for one another despite your hectic schedule. Those who are single could try to use Feng Shui to increase your chances of getting into a relationship.

## **Wealth** ★★★★★

There is a high chance of having conflicts due to monetary matters, those in business should learn to control their emotions, stay calm and avoid making the wrong decisions rashly. Do not be too hard on yourself due to monetary losses, and go with the flow if it happens. Manage your finances well and avoid high-risk investments. There is a chance of winning the lottery in the early part of the year and you can take this chance to buy things you desire or do charity with it. You may also incur expenses due to marriage, housing and renovations, or a newborn. Such expenditures are deemed way better than losing your wealth to investments or other reasons.

## **Health** ★★★★★

You will tend to fall sick more easily this year. Do take note of the changes in your own body and make an appointment for a general health scan at the start of the year and solve any problems once discovered. Do avoid high-risk activities as you are more prone to injuries this year. Watch your diet and try not to eat too much raw and spicy food. Avoid binge eating during social events. Due to opposition to Tai Sui, avoid attending funerals or hospital visits, and attend more festive occasions instead.

# 猪 Pig

1935, 1947, 1959, 1971,  
1983, 1995, 2007, 2019



幸运颜色: ● 白色

## 运势 ★★★★★☆

属猪朋友来到2020鼠年，命宫中众多吉星关照，整体运势旺盛，去年计划的事业可以顺利进行，应把握良机大展宏图。工作上阻力较少，工作能力备受认同，有机会获得上司赏识提升。今年宜动不宜静，非常有利于经常出国公干的人士，不妨尝试到外地发展业务，必须多走动以发觉生财之道。经商人士要懂得改变经营方法，不断创新，打开新的销售渠道，主动寻求变化，会有意想不到的效果。但今年容易犯小人，是非比较多，所以要特别留心人际关系，低调行事、少说多做，以免遭到口舌是非缠身。

## 财运 ★★★★★☆

财运方面要合理分配财务支出，不可进行高风险投资，最好采用小额保守投资策略。今年易破财，容易因钱财产生纠纷，所以要特别注意理财。做生意的朋友容易冲动、意气用事，招致钱财损失而后悔，不过所谓破财消灾，无需奋力作战，驳回损失，顺其自然反是好事，否则劳财伤神。今年可以破“欢喜财”，不妨购买自己心仪的物品，喜欢的衣服包包，或者捐钱做慈善；另外嫁娶添丁，装修购买屋子可能也会花费，但这花费确实好过破财。

## 感情 ★★☆☆☆☆

感情运不理想，不管是已婚还是未婚的朋友，感情生活易受第三者破坏，所以在与异性交往的过程中要注意保持距离，以免友情变爱情，惹来烂桃花。伴伴侣之间感情脆弱，除了自己用情要专一之外，还要多抽出时间陪伴另一半，主动关心对方，避免忙于工作造成两人感情疏远。已婚朋友要洁身自爱，凡事以婚姻家庭及事业为主，特别是男士要特别小心因为酒色而惹上桃花劫。单身者可以考虑利用风水布局来增强桃花运。

## 健康 ★☆☆☆☆☆

病符星降临导致属猪朋友的健康状况不佳，切勿因为时常烦躁而引起突发病痛。尤其对身体一路不佳的人，更要留意身体变化，建议有空做个身体检查，发现问题及时治疗，以免小病变大病。今年身体容易因为意外而跌伤损伤，不宜进行高危险或刺激性的运动，所以除了要维持正常的作息之外，还要留意肠胃问题，少吃生冷辛辣的食物，应酬聚餐时也要避免暴饮暴食。

# Auspicious dates to commence work for all zodiacs

## 2020 鼠年开市吉日

January

**28**  
一月

11am - 1pm

Except for  
Rat

鼠



January

**30**  
一月

7am - 9am

Except for  
Tiger

虎



January

**31**  
一月

7am - 9am

Except for  
Rabbit

兔



February

**05**  
二月

7am - 11am

Except for  
Monkey

猴



February

**06**  
二月

1pm - 3pm

Except for  
Rooster

鸡



February

**10**  
二月

9am - 11am

Except for  
Ox

牛



February

**13**  
二月

9am - 11am

Except for  
Dragon

龙



February

**15**  
二月

9am - 11am

Except for  
Horse

马



February

**18**  
二月

9am - 11am

Except for  
Rooster

鸡



# “Li Chun 2020”

Best time to deposit your money

## 立春存钱时间表



● Very Auspicious 大吉  
● Auspicious 吉  
● Not Auspicious 凶

04  
FEB

二月四日

	酉时 5pm– 6:59pm	戌时 7pm– 8:59pm	亥时 9pm– 10:59pm
鼠 Rat	●	●	●
牛 Ox	●	●	●
虎 Tiger	●	●	●
兔 Rabbit	●	●	●
龙 Dragon	●	●	●
蛇 Snake	●	●	●
马 Horse	●	●	●
羊 Goat	●	●	●
猴 Monkey	●	●	●
鸡 Rooster	●	●	●
狗 Dog	●	●	●
猪 Pig	●	●	●



## More **HUIAT!** for your business

Get cash rewards when you open a new account online and deposit fresh funds by 31 Jan 2020!  
Maintain your preferred target balance till 30 April 2020 and be rewarded with cash rewards and a set of **limited edition 2020 gold-plated DBS Xing and Jaan!**

Click [here](#) for more details.

Already have an account?

Click [here](#) to register your interest for the promotion!

\*Terms and conditions apply.

## Welcome to the DBS Businessclass Community



### Connect and Network

Connect with over 200,000 entrepreneurs and business experts in the region and get invited to exclusive events with industry leaders and disruptors from all over the world



### Consult

Gain valuable insights, guidance and advice from our Star Advisors



### Gain insights into Trends

Access the latest trends, market movers and economic insights in Asia



### Engage with us Online

[Follow us on Facebook](#) to get the latest business news and tips, and exclusive live event updates.